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Protokół Nr 68 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów  

Rady Miasta Zgierza  

z dnia 19 grudnia 2023 r. 

Posiedzenie odbyło się w sali 114 Urzędu Miasta Zgierza.  

Posiedzenie prowadził Krzysztof Wężyk Przewodniczący Komisji. 

Raport obecności: 

Obecni - 9 (Dominika Antczak, Elżbieta Gaca, Agata Grzelak-Makowczyńska, 

Elżbieta Krzewina, Grzegorz Maciński, Piotr Matuszewski, Beata Świątczak, 

Krzysztof Wężyk, Mieczysław Witczak). 

Nieobecni – 2 (Aleksander Frach, Alina Łęcka – Andrzejewska). 

Porządek obrad posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uwagi do porządku obrad. 

3. Przyjęcie planu pracy komisji do końca VIII kadencji RMZ. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał i zarządzeń zgłoszonych do Komisji. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2023 r. 

6. Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji. 

7. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

9. Wolne wnioski. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

Pkt 1.  

Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Komisji K. Wężyk stwierdził quorum i otworzył posiedzenie Komisji. 

Przywitał radnych oraz obecnych gości. 

Pkt 2.  

Uwagi do porządku obrad. 

Brak uwag do porządku obrad. 

Pkt 3.  

Przyjęcie planu pracy komisji do końca VIII kadencji RMZ. 

Przewodniczący Komisji K. Wężyk przedstawił projekt planu pracy Komisji. 

Brak uwag.  
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Plan pracy Komisji do końca kadencji został przyjęty w głosowaniu: za - 8,  

przeciw - 0, wstrzym. - 0. Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Komisji K. Wężyk przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 4.  

Zaopiniowanie projektów uchwał i zarządzeń zgłoszonych do Komisji. 

Do Komisji wpłynęły następujące projekty zarządzeń w sprawach: 

• przedłużenia na rzecz Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zgierzu, 

umowy najmu lokalu użytkowego o łącznej powierzchni 13 m2, dotyczącej 

nieruchomości położonej w Zgierzu przy ul. Łęczyckiej 24 (PZ_1) – projekt 

omówiła M. Sęk Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

i Mieszkalnictwa UMZ. 

Brak dyskusji. Przewodniczący Komisji K. Wężyk przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu. 

Głosowano w sprawie: przedłużenia na rzecz Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Zgierzu, umowy najmu lokalu użytkowego o łącznej powierzchni 13 m2, 

dotyczącej nieruchomości położonej w Zgierzu przy ul. Łęczyckiej 24 (PZ_1). 

Wynik głosowania: za - 8, przeciw - 0, wstrzym. - 0.  

Komisja wydała opinię pozytywną – OPINIA NR 713. 

• przedłużenia umowy najmu lokalu użytkowego położonego przy pl. Jana  

Pawła II 17 w Zgierzu, na rzecz dotychczasowego najemcy (PZ_2) – projekt 

omówiła M. Sęk Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

i Mieszkalnictwa UMZ. 

Brak dyskusji. Przewodniczący Komisji K. Wężyk przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu. 

Głosowano w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu użytkowego położonego 

przy pl. Jana Pawła II 17 w Zgierzu, na rzecz dotychczasowego najemcy (PZ_2). 

Wynik głosowania: za - 8, przeciw - 0, wstrzym. - 1.  

Komisja wydała opinię pozytywną – OPINIA NR 714. 

• przedłużenia umowy najmu lokalu użytkowego położonego przy pl. Jana Pawła 

II 19 w Zgierzu, na rzecz dotychczasowego najemcy (PZ_3) – projekt omówiła 

M. Sęk Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mieszkalnictwa UMZ. 

Brak dyskusji. Przewodniczący Komisji K. Wężyk przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu. 
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Głosowano w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu użytkowego położonego 

przy pl. Jana Pawła II 19 w Zgierzu, na rzecz dotychczasowego najemcy (PZ_3). 

Wynik głosowania: za - 9, przeciw - 0, wstrzym. - 0.  

Komisja wydała opinię pozytywną – OPINIA NR 715. 

•  przedłużenia na rzecz dotychczasowego dzierżawcy umowy dzierżawy działki 

gruntu, położonej w Zgierzu przy ul. Karpackiej 2 (PZ_4) – projekt omówiła  

M. Sęk Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mieszkalnictwa UMZ. 

Brak dyskusji. Przewodniczący Komisji K. Wężyk przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu. 

Głosowano w sprawie: przedłużenia na rzecz dotychczasowego dzierżawcy umowy 

dzierżawy działki gruntu, położonej w Zgierzu przy ul. Karpackiej 2 (PZ_4). 

Wynik głosowania: za - 9, przeciw - 0, wstrzym. - 0.  

Komisja wydała opinię pozytywną – OPINIA NR 716. 

Do Komisji dekretowane zostały następujące projekty uchwał w sprawach: 

• zmiany uchwały Nr XXIX/363/16 Rady Miasta Zgierza z dnia 29 grudnia  

2016 r. w sprawie powierzenia Miejskiemu Przedsiębiorstwu Gospodarki 

Komunalnej Spółka z o.o. w Zgierzu obowiązku wynikającego z zadania 

własnego gminy, obejmującego sprawy targowiska miejskiego w Zgierzu (Druk 

nr 355-2023) - projekt omówił B. Bączak Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza. 

Brak dyskusji. Przewodniczący Komisji K. Wężyk przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu. 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr XXIX/363/16 Rady Miasta Zgierza z dnia 

29 grudnia 2016 r. w sprawie powierzenia Miejskiemu Przedsiębiorstwu Gospodarki 

Komunalnej Spółka z o.o. w Zgierzu obowiązku wynikającego z zadania własnego 

gminy, obejmującego sprawy targowiska miejskiego w Zgierzu (Druk nr 355-2023). 

Wynik głosowania: za - 9, przeciw - 0, wstrzym. - 0.  

Komisja wydała opinię pozytywną – OPINIA NR 717. 

• zmiany uchwały Nr XXXV/383/13 Rady Miasta Zgierza z dnia 25 kwietnia  

2013 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i 

zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Miasto Zgierz (Druk nr 356-2023) - projekt omówił 

B. Bączak Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza. 

Radna E. Gaca poprosiła o wyjaśnienie, dlaczego Miasto musiało płacić 2 mln zł 

podatku VAT, a otrzymywało tylko kwotę 200 tys. zł z tytułu korzystania  

z przystanków? 
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Skarbnik Miasta Zgierza G. Mela wyjaśniła, iż opłaty za korzystanie z przystanków są 

należnością publiczno-prawną i nie podlegają podatkowi VAT. Miasto ponosi duże 

koszty za usługi transportowe i z tego tytułu naliczony jest podatek VAT, który  

z uwagi na należności nieopodatkowane nie może być w 100% odliczony  

od przychodów. Dodała, że aby móc w całości odliczyć podatek VAT trzeba 

zrezygnować z należności nieopodatkowanych.  

Brak innych zgłoszeń do dyskusji.  

Przewodniczący Komisji K. Wężyk przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii 

do projektu. 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr XXXV/383/13 Rady Miasta Zgierza  

z dnia 25 kwietnia 2013 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz 

warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Gmina Miasto Zgierz (Druk nr 356-2023). 

Wynik głosowania: za - 9, przeciw - 0, wstrzym. - 0.  

Komisja wydała opinię pozytywną – OPINIA NR 718. 

• uchylenia uchwały nr XXXV/384/13 Rady Miasta Zgierza z dnia 25 kwietnia 

2013 r. w sprawie ustalenia opłaty za korzystanie z przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miasto 

Zgierz (Druk nr 357-2023) - projekt omówił B. Bączak Zastępca Prezydenta 

Miasta Zgierza. 

Brak dyskusji. Przewodniczący Komisji K. Wężyk przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu. 

Głosowano w sprawie: uchylenia uchwały nr XXXV/384/13 Rady Miasta Zgierza z 

dnia 25 kwietnia 2013 r. w sprawie ustalenia opłaty za korzystanie z przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miasto Zgierz 

(Druk nr 357-2023). 

Wynik głosowania: za - 9, przeciw - 0, wstrzym. - 0.  

Komisja wydała opinię pozytywną – OPINIA NR 719. 

• korzystania z ulg w miejskiej komunikacji autobusowej na terenie Gminy Miasto 

Zgierz oraz na liniach autobusowych objętych porozumieniami 

międzygminnymi nr 2 BIS i 10, dla których organizatorem publicznego 

transportu zbiorowego jest Gmina Miasto Zgierz (Druk nr 360-2023) - projekt 

omówił B. Bączak Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza. 

Brak dyskusji. Przewodniczący Komisji K. Wężyk przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu. 
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Głosowano w sprawie: korzystania z ulg w miejskiej komunikacji autobusowej na 

terenie Gminy Miasto Zgierz oraz na liniach autobusowych objętych porozumieniami 

międzygminnymi nr 2 BIS i 10, dla których organizatorem publicznego transportu 

zbiorowego jest Gmina Miasto Zgierz (Druk nr 360-2023) 

Wynik głosowania: za - 9, przeciw - 0, wstrzym. - 0.  

Komisja wydała opinię pozytywną – OPINIA NR 720. 

• zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2023 w zakresie 

zadań własnych i zadań z zakresu administracji rządowej zleconych miastu 

(Druk nr 363-2023) - Projekt omówiła G. Mela Skarbnik Miasta Zgierza. 

Brak dyskusji. Przewodniczący Komisji K. Wężyk przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu. 

Głosowano w sprawie: zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 

2023 w zakresie zadań własnych i zadań z zakresu administracji rządowej zleconych 

miastu (Druk nr 363-2023) 

Wynik głosowania: za - 8, przeciw - 0, wstrzym. - 1. 

Komisja wydała opinię pozytywną – OPINIA NR 721. 

• zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2042 (Druk nr 364-

2023) - projekt omówiła G. Mela Skarbnik Miasta Zgierza. 

Brak dyskusji. Przewodniczący Komisji K. Wężyk przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu. 

Głosowano w sprawie: zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-

2042 (Druk nr 364-2023). 

Wynik głosowania: za - 8, przeciw - 0, wstrzym. - 1.  

Komisja wydała opinię pozytywną – OPINIA NR 722. 

• zmiany uchwały nr VII/70/19 Rady Miasta Zgierza z dnia 28 marca 2019 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Zgierz 

porozumienia z Powiatem Zgierskim w sprawie wspólnego finansowania 

opracowania dokumentacji wraz z uzyskaniem decyzji środowiskowej dla 

koncepcji drogowej, w celu realizacji zadania pn.: „Budowa drogi dojazdowej 

do terenów Łódzkiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej w dzielnicy Rudunki  

w Zgierzu" (Druk nr 369-2023) - projekt omówił B. Bączak Zastępca Prezydenta 

Miasta Zgierza. 

Radna E. Gaca zapytała, czy dotychczasowa koncepcja drogowa zostanie zachowana? 

Zastępca Prezydenta B. Bączak odpowiedział, że tak. Dodał, iż wykonawca musi 

zrobić pełną dokumentację i uzyskać wszystkie pozwolenia. 
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Zastępca Prezydenta T. Dziedzic powiedział, że Miasto miało podpisaną umowę  

z firmą, która była jedną z najlepszych firm w województwie łódzkim. Właściciel zmarł, 

a współwłaścicielka podjęła decyzję o zamknięciu działalności. Nowy wykonawca 

będzie realizował zadanie na bazie dotychczasowej koncepcji. Nadmienił,  

iż szczególną uwagę będzie musiał zwrócić na koncepcję środowiskową. 

Brak innych zgłoszeń do dyskusji.  

Przewodniczący Komisji K. Wężyk przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu. 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr VII/70/19 Rady Miasta Zgierza z dnia 

28 marca 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Zgierz 

porozumienia z Powiatem Zgierskim w sprawie wspólnego finansowania opracowania 

dokumentacji wraz z uzyskaniem decyzji środowiskowej dla koncepcji drogowej, w 

celu realizacji zadania pn.: „Budowa drogi dojazdowej do terenów Łódzkiej Specjalnej 

Strefy Ekonomicznej w dzielnicy Rudunki w Zgierzu" (Druk nr 369-2023) 

Wynik głosowania: za - 9, przeciw - 0, wstrzym. - 0.  

Komisja wydała opinię pozytywną – OPINIA NR 723. 

Pkt 5.  

Sprawozdanie z działalności Komisji za 2023 r. 

Przewodniczący Komisji K. Wężyk przedstawił projekt sprawozdania Komisji. 

Brak uwag. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2023 r. zostało przyjęte  

w głosowaniu: za - 9, przeciw – 0, wstrzym. - 0. Dokument stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Komisji K. Wężyk przeszedł do kolejnego punkty porządku obrad. 

Pkt 6.  

Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji. 

Brak pism skierowanych do Komisji. 

Pkt 7.  

Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia. 

Termin kolejnego posiedzenia ustalono zgodnie z planem pracy Komisji. 

Pkt 8.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Brak uwag do protokołu nr 66. 

Protokół nr 66 został przyjęty w głosowaniu: za - 9, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Brak uwag do protokołu nr 67. 

Protokół nr 67 został przyjęty w głosowaniu: za - 9, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

Pkt 9.  

Wolne wnioski. 

Radna E. Gaca odnosząc się do inwestycji na ul. Witosa zapytała, czy planowane 

jest wykonanie odwodnienia? 

Radna E. Krzewina powiedziała, że z posiadanych informacji wynika, iż pobocza 

będą z tłucznia, co pozwoli na naturalne wsiąkanie wody, natomiast asfalt będzie  

w pasie drogowym. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że wykonanie drogi w pełnym 

standardzie z chodnikami wiązałoby się z wykonaniem tzw. deszczówki, gdyż nie 

byłoby odprowadzania powierzchniowego wody. 

Brak innych zgłoszeń do dyskusji. 

Pkt 10.  

Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji zamknął 

posiedzenie. 

 

Protokołowała 


